



Dr. A. P. Eng MD
523 Main Street, Vancouver, BC V6A 2V1

NOTICE OF PRACTICE CLOSURE

September 2017

Dear Patients:

It is with mixed emotions that I am writing to inform you that I am retiring from family practice. My last day seeing patients will be September 29, 2017.

Finding a New Doctor

Unfortunately, I have not been able to find anyone to take over my practice, therefore, I would urge you to begin seeking another health professional to take over your care. Please visit the College of Physicians and Surgeons of British Columbia website, which provides a list of doctors accepting new patients. Their website is www.cpsbc.ca/physician_search. You can also call them at 604-733-7758. Also, consider using your personal network to find a physician. A family member or friend may be able to ask if his/her doctor is taking new patients.

Your Medical Record

Your original medical record must be safely stored for a period of time before it can be deleted. I have arranged with RSRS, a physician-managed facility to safely store all records from my practice and assist you in obtaining a certified copy. Your medical record is very important for the future of your healthcare. I strongly urge you to obtain a copy as soon as possible, regardless of whether or not you find a replacement doctor immediately, and whether or not your new doctor takes a copy. ***It is important that you can access this information at any time. Please make arrangements using the form included with this letter OR...***

Please go online to
www.DrEng.ca
or contact RSRS at
1-888-563-3732 Ext. 1

Making the decision to leave my practice has not been easy, and leaving practice with so many wonderful patients will be the most difficult part. I have valued the trusted relationship we have developed and I truly appreciated the opportunity to help manage your healthcare needs.

I wish you and your family the best of health in the future.

Yours truly,

Dr. A. P. Eng MD



Dr. A. P. Eng MD
523 Main Street, Vancouver, BC V6A 2V1

Eng 家庭醫師即將退休敬告

2017 年九月

尊敬的各位病患，

大家好。感謝諸位在過去這段時間裡對我之大力支持。本人在此正式通告: 自 2017 年 9 月 29 日起，本人 (Dr. A.P.ENG MD) 將正式退休，此後不再擔任任何家庭醫師之工作。

敬請諸位積極另尋其他家庭醫師:

雖然本人之前亦有去尋求其他家庭醫師來接替本人之工作，但是並無合適之人選。故本人建議諸位積極另尋別家醫師，希望大家可以順利地在 9 月底之前找到合適之醫師。本人在此為大家提供一個非常有幫助之官方網站: https://www.cpsbc.ca/physician_search. 此網站為 College of Physicians and Surgeons of British Columbia(B.C.省醫師及外科醫師學院)之官方網站。B.C.省醫師及外科醫師學院之電話為: (604) 733 -7758. 您亦可以尋求家人及朋友之推薦其家庭醫師。

關於您的病歷保管以及提取之重要事項:

您之前之病例，依照 B.C.省之法律，將會被保留一段時間，在此時間段之後將會被刪除。本人與 RSRS (Record Storage and Retrieval Services Inc.) 已經簽約來授權 RSRS 統一管理病例。RSRS 是在安大略省一個由正式醫師管理之安全病例保管及提取單位。您的病歷將會被保管在 RSRS 一段時間。在此期間，您可以聯繫 RSRS 以便審請提取您的病歷。我強烈建議您盡快與 RSRS 聯繫並且申請提取您的病歷，以便提供給您今後之醫師作以參考，亦可以作為個人病歷參考文件。請填寫申請表格，或者上網至:

www.DrEng.ca

或者致電 RSRS:

1-888-563-3732 轉 1 線 (English service only – 英文服務)

希望大家都可以順利地找到適合自己的家庭醫師。亦希望大家都可以順利地提取自己及家人的病歷。祝大家身體健康，家庭和諧，事業順利。

Dr. A.P. Eng MD.